



Studentrådet MH

FAKULTET FOR MEDISIN OG HELSEVITENSKAP

Saksliste - Storgruppemøte

Sted: TBA

Dato: 05.05.2021

Tid: 17:00-18:55

Innkalte: *Elfrid Christine Smith Sandvik (FTV), Kaby Theivendran (FTV), Astrid Hilling (FTV), Catinka Annie Steinback Sørensen (FTV), Johanne Skage (SPV medisin), Ive Berge Stemsrud (ITV IKOM), Oda Selvåg (ITV INB), Malin Thu Våde Ingebrigtsen (ITV IPH), Bjørk Reitan (ITV ISM), Lena Vigdel (ITV ISM), Frida Iversen (ITV ISB), Fredrik Øvrelid Sperre (ITV IHG), Magnus Andreas Omberg (ITV IHG), Kristine Storhaug Johansen (ITV IHA), Karina Enger Willumsen (ITV IHA), Simen Ringdahl (NTNU-styret representant), Line Løkås (konsulent) + nyvalgte*

Observatør: Simen Ringdahl

Møteleder: Elfrid Christine Smith Sandvik (FTV)

Referent: Line Løkås (konsulent)

21/20 Velkommen v/ møteleder og runde rundt bordet

Kl 17.00-17.25

Runde rundt bordet: hva har du gjort siden sist?

21/21 Vedtak av nye stillingsinstruksjer

Kl. 17.25-17.30

Vi vedtar de nye stillingsinstruksene. Saksnotat med reviderte stillingsinstruksjer ettersendes når vi har mottatt disse, senest 1. mai.

21/22 Erfaringsoverføring

Kl. 17.30-17.40

Hva forventer vi av en erfaringsoverføring? Tips til hvordan gjennomføre dette på en god måte.

21/23 Rutiner for KTV-attest (Kaby)

Kl. 17.40-17.45

Kaby gjennomgår rutinene for hvordan å skrive og distribuere KTV-attest.

Pause (15 min)

21/24 Orienteringssaker

Kl. 18.00-18.10

Vi informerer om:

- Utfylling av refusjonsskjema (Elfrid)
- Status linjeforeningsforum (Elfrid)
- Kontrakter (Line)

21/25 Oppsummering av valgperioden (Astrid)

Kl. 18.10-18.20

Astrid forteller litt om hvordan valget har gått. Hva gikk bra? Hva gikk mindre bra? Hva kan vi lære av til neste valgperiode?

21/26 Arbeidsgruppe for bruk av KD-midler til ansettelse av studenter

Kl. 18.20-18.40

Fakultetet har mottatt 3,5 millioner kr fra Kunnskapsdepartementet som skal gå til å opprette studentstillinger som skal bidra til et bedre psykososialt læringsmiljø. Arbeidsgruppen har allerede hatt ett møte hvor Elfrid, Ive og Johanne deltok som studentrepresentanter. Se vedlagt skriv fra møtet (Vedlegg 1). Vi ønsker veldig gjerne innspill på ideene vi har så langt.

Eventuelt og møtekritikk

Kl. 18.40-18.50

Noen saker/spørsmål noen har lyst til å ta opp?

Møteavvikling resten av semesteret?

Avslutning og diggerunde

Kl. 18.50-18.55

Frafall og eventuelle saker sendes via mail innen 02.05.

Vel møtt!